

# v.v. DETO

## verslag vergadering 8 mei 2001

aanwezig: Gerrit Abbink, Jan Bruins, Herman Hulsegge, Jan Rijzer, Gerrit Veldhoff.

Afwezig: Freek Becker, Corné van het Laar

- Opening

- Mededelingen

Gerrit Abbink en Herman Hulsegge hebben een gesprek gehad met wethouder Netters over de accommodatie. Uitgangspunt van DETO is het gesprek dat met de vorige wethouder Zomer heeft plaats gevonden.(verlag aanwezig). De 1° optie van Netters is een klein kunstgrasveld bij Amicitia. Besparing t.o.v. een groot veld is +/- f. 400.000,00 te gebruiken voor verbetering van de trainingsaccommodatie van DOS en DETO.

Het d.b. heeft een gesprek gehad met Guus Tijhof.De reclameborden gaan weer naar Frits Goosselink. Tijhof wil niet de trekker worden van de club van 100. Stelt voor dit bij de Bultside te beleggen.

- Verslag vorige vergadering.

De verslagen van 13 maart, 20 maart en 10 april worden ongewijzigd goedgekeurd. Het inloopuurtje zoals besproken op 20 maart, komt t.z.t. op de agenda.

- Activist.

23 afvoeren

39 afvoeren

40 afvoeren

41 naam wijzigen in DETO Support

43 datum 22 juni 2001

44 gesprek heeft plaats gevonden maar er komen geen aanmeldingen.

Afvoeren.

45 financiële onderbouwing komt nog.

- Ingekomen stukken. Een overzicht is uitgereikt. Enkele bijzonderheden zijn een overzicht van de financiële verhouding van de 6 voetbalclubs met de gemeente (ter plekke uitgedeeld) en het masterplan jeugdopleiding van de KNVB (wordt nog gekopieerd en aan alle bestuursleden verstrekt).

- Verslagen commissies.

Kantinecommissie: de prijzen worden voor de open dag aangepast. Een gesprek met Jan bruins, Marianne Schepers en het d.b. zal volgende week plaats vinden.

Technische commissie: morgenavond een gesprek met Maurice Nijstad. Volgende week zaterdag en gesprek met Douwe Jansen die heeft aangegeven "iets" bij DETO te willen doen. Leiders en vlagger van het 1<sup>e</sup> elftal stoppen volgend seizoen. Jelle Abma wordt gevraagd voor het leiderschap en Louis Huizing voor PR. Sybold Schipper wordt gevraagd voor het 2<sup>e</sup>.

Lagere elftallen: veel ingelaste wedstrijden. Materiaal is momenteel een probleem.

Jeugd: Het d.b. wil een gesprek met Freek over het reilen en zeilen binnen het jeugdbestuur. Daarna eventueel een gesprek met het jeugdbestuur.

- Communicatie. Het bestuur gaat akkoord met een uniforme agenda en uniforme verslaglegging binnen de hele vereniging. Omdat er momenteel veel agendapunten onvoldoende worden behandeld of doorgeschoven naar een volgende vergadering, wordt het volgende voorstel geformuleerd:  
Met ingang van het volgende seizoen wordt in plaats van 1x per maand, 2x per maand vergaderd. De 1<sup>e</sup> vergadering blijft op de 2<sup>e</sup> dinsdag van de maand, de 2<sup>e</sup> vergadering 2 weken later op de donderdag.  
Alle commissies leveren een overzicht van geplande vergaderingen in bij de secretaris; deze kan dan ook een planning maken voor de vergaderruimtes.
- Beleidsplan 2001/2003. Stand van zaken investeringen.  
I.v.m. de afwezigheid van Freek en Corné wordt dit punt doorgeschoven naar de volgende vergadering.
- Voorstel contributieverhoging. Op verzoek van Corné wordt dit agendapunt toegevoegd. De aanwezigen hebben moeite met de verhoging voor de senioren. Tevens wordt opgemerkt dat de financiële onderbouwing ontbreekt. De verhoging van de entreprijzen is akkoord.
- Rondvraag.  
Gerrit Veldhoff: wil graag dat de voorzitter bij de wedstrijdbespreking van het 1<sup>e</sup> elftal iets over (het belang van) de nacompetitie zegt.  
Bestuur gaat akkoord en zal een hapje en drankje aanbieden.  
  
Jan Bruins: alles is klaar voor de inspectie van de brandweer. Kost DETO niets. Materiaal noodverlichting gekregen van Meulenbeld.  
  
Herman Hulsegge: stelt voor een afscheidsreceptie te houden voor Chris Riemens. Wordt vastgesteld op 7 juni.  
Wordt er nog een trainingskamp gehouden? Jan Rijzer zal dit a.s. donderdag met Henny Wijbenga overleggen.
- Sluiting.